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Motie: lmpact I ndividuele Studietoeslag vergroten

De raad van de gemeente Oss, in vergadering bijeen op 5 maart 2020

Constaterende dat:

1. De motie 'lndividuele Sfudiefoes/ag: voorkom schulden, vergroot participatie'is
aangenomen op 24 oktober 2019;

2. De motie onder andere opdraagt om "De regeling en wijziging actief onder de aandacht
te brengen bijde doelgroep binnen de gemeenfe Oss"

3. ln het raadsvoorstel gesproken wordt over twee communicatielijnen:
- De verordening zal op gebruikelijke wijze gepubliceerd worden;
- Communicatie over de regeling zal meegenomen worden in het communicatieplan

Armoede en Schulden.
4. ln de praktijk blijkt dat veel studenten uit de doelgroep niet op de hoogte zijn van het

bestaan van deze regeling, echter het is van groot maatschappelijk en individueel
belang dat schulden voorkomen worden en participatie vergroot wordt; de lndividuele
Studietoeslag geeft daar mede invulling aan.

Ovenrvegende dat:

1. De impact van de regeling lndividuele Studietoeslag valt of staat met de bekendheid
van de regeling onder de doelgroep;

2. De Landelijke Studentenvakbond (LSVb) hamert op het belang van goede
communicatie over de lndividuele Studietoeslag;

3. Het lnterstedelijk studenten overleg (lso) hamert op het belang van goede
communicatie over de lndividuele Studietoeslag;

Spreekt uit dat:

L Het van groot belang is dat er specifieke aandacht is voor de communicatie over deze
regeling richting de doelgroep en dat dit helaas niet voldoende blijkt uit het voorliggende
raadsvoorstel.
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Draagt het college op:

1. Om de adviezenl van de Landelijke Studentenvakbond (LSVb) en het lnterstedelijk
Studenten Overleg (lSO), met betrekking tot de lndividuele Studietoeslag, te vennrerken

in het communicatieplan Armoede en Schulden.

En gaat over tot de orde van de dag,
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Bijlage I ladvies Landelijke Studentenvakbond (LSVb)

Beste Bas,

Hartelijk dank voor je mail. Goed om te horen dat je het onderwerp van de lT's binnen de gemeente Oss op de agenda wil zetten. Zoals je al
beschrijft valt wat informatievoorziening betreft nog een wereld te winnen.

Vanuit de LSVb hebben we een aantal tips: allereeÍst maken veel partijen de fout om gelijk bij zo'n onderwerp te denken aan iets nieuws: een
nieuwe campagne, reclames etc. Wij vinden het verstandiger om eerste kijken daar de Journey'van de doelgroep: wat zijn bestaande
instanties, hulpverleners etc. waar zij, maar ook hun ouders langskomen. Bijvoorbeeld, heeft de gemeente Oss websites, loketten etc. waar
de doelgroep, al dan niet in de pre-student fase, al langs komt waar ook informatie over gegeven kan worden.

Daarnaast is zijn de onderwijsinstellingen zelf ook belangrijk. Jullie zouden kunnen kijken welke onderwijsinstellingen binnen een redelijke
rêisafstand van Oss liggen en daar de betreffende persoon (de hoofd studentenzaken of de studentendecaan) kunnen attenderen op het op
het bestaan van de lTs en op welke manier die bijjullie gemeente aangevraagd kunnen worden.

Tot slot zou, gezien de populatie van de gemeente 0ss, wellicht een kleine marketingcampagne met een aantal strategisch geplaatste abri's
ook wel helpen.

Maar het allerbelangrijkste: ga in gesprek met de doelgroep zelf. Helaas hebben wij binnen de LSVb niemand die betreffende doelgroep
fysiek vertegenwoordigd. Dat betekent dat ik deze adviezen baseer op de ervaringen die ik zelf van de doelgroep hoor, plus wat ik zie in mijn
dagelijks werk betreffende informatievoorziening in het algemeen. Het zou mooi zijn als jullie met de doelgroep zelf in contact kunnen
komen en kijken wat zij te zeggen hebben hierover.

lk hoop je zo voldoende geinformeerd te hebben. Mocht je nog víagen hebben dan hoor ik dat uiteraard graag.
Met vriendelijke groet,

Monty Aal

Vicevoorzitter Landelljko Studentonvakbond (LSVb) 2015 | 2020

Portefeuilles: Bekostiging, Politieke contacten, Juridischê dienst, Ondezoeksbureau, Studentênwelzijn, Strategischê Agenda

LandelÍjke Studentenvakbond (LSVb)

Post: Postbus 1335, 3500 BH Utrecht

Bezoek: Driehadngstraat 6, Utrecht

Tel:030-231 6464

Mail: lsvb@lsvb.nl

Wêb: www.lsvb.nl
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Bijlage 2 | Interstedelijk Studenten Overleg (lSO)

Beste Bas,

Dank nogmaals voor de mail en êxcuses voor de verlate reactie.

Goed dat julliê vooruit willên lopen op de wetswijziging (die ondortussen ook naar de kamer is).

We zijn beide natuurlijk bekend met hoe lastig het is om deze groep goed te bereiken. Zoals je zelf al aangeeÍt zijn studênten veel gericht

op de landelijke overheid en zeker wanneer ze thuis blijven wonen is de gemeente vaak verder weg.

Wat kan werken is dus ook je te richten op de ouders van jongeren in die leeftijdsgroep. Dit kan door ze per brief te benaderen of

bijvoorbeeld de lokale krant tê gebruiken, doze bladen hebben vaak grote oplages in dê gemeente en worden veel gelezen door inwoners.

Wanneer ouders op de hoogte zijn zullen zij geneigd zijn om ook de kinderen hiervan op dê hoogte te stellen.

Daamaast is het goed om de middelbare scholen aan te schrijven. Hiermeê bereik je een groep aankomend studenten. Nu het voorjaar

weer aanbreekt zullen veeljongeren bezig zijn met wat ze na hun examenjaar gaan doen. Dit gaat ook gepaard met de gebruikelijke LOB

activiteiten waaóij decanen en mentoren met studenten gaan kijken naar wat ze na de middelbare school willen doen. Via di6 scholen

bereik je de aankomend student zelf. Voordeel bij ouders & school is dat zij gericht de (aankomend) student kunnen aanspreken en het

niet bij een poster blijft die aan jê voorbij schiet op de fiets.

Je zou er zelfs over na kunnen denken om bij artsen in de gemeentê het onder de aandacht te brengen. Ook (huis)artsen hebben vaak

contact met deze groep studenten en zij kunnen hier misschiên ook helpen bij de bekendheid van de toeslag. Je zou bijvoorbeeld Ílyers

kunnen neerleggen in wachtkamers of bij de arts in de behandelkamer.

lk zou de insteek ook zo positief mogelijk doen. Dit zal je zelf ook wel herkennen vanuit ECIO maar je moet zorgen dat je de juiste m€nsen

op de juiste manier aanspreekt. Het gaat er echt om dat jê stud€ren voor deze groep toegankelijker maakt en ze de mogelijkheid geeft om

financieel meê te kunnen doen met hun medestudenten die gemakkelijker naast de studie kunnen werken. Leren loont voor iedereen en

daarom is het juist zo belangrijk dat de studietoeslag er is.

Hopelijk kan je hiêr wat mee en anders moet je het aangeven, dan kan ik misschien nog wat onderdelen verder verdiepen.

Met vriondeliike groet,

Bas Litiens - Bêstuurslid
06-43794987 - litjens@iso.nl

Studênlenw€lziln sn studer€n met son íunctisb€psÍking

Duuzamh€id

Ondemijs & ondeu@k

Toegankelijkh€id

lnkomenspGitle & Op€nbaaÍ veruo€r
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Handige ltnks: [1] Contactgêgêvenskantoor [2] website [3] faêebook [4] ttvitte( [5] Maildisclaime.


